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Από το υπ’ αριθ. 22/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 571/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση κατ΄ αρχήν ίδρυσης στη Βέροια 
Μουσείου των Φυσικών Επιστημών 

 
       Σήμερα 20 Νοεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-11-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Μ. Γαβρίδης M. Σουμελίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Δ.  Πέτκος Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης   -------- 

10. Ν. Χαμαλής    
11. Λ. Τάκης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε.Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ.Ποτουρίδης και προσήλθε κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2000 απόφασης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2000 απόφασης 
αποχώρησε η κα Λευκοπούλου. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2000 απόφασης  

14. Π. Πιτούλιας 
15. Α. Κεσίδης 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Λ. Τσαβδαρίδης 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Αγαθαγγελίδης, Ν. Χαμαλής και Κ. 

Κόλβατζης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 566/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Ποτουρίδης και Μ. Γαβρίδης.  
 

21. Ε. Λευκοπούλου 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Ε. Κουκουρδής 
24. Γ. Μανακούλης 
25. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος  εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 4-8-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Δημητρίου Ταχματζίδη , που έχει ως εξής: 
 Με το από 12/6/00 έγγραφό του ο κ. Ζώκος, Φυσικός, προτείνει στο Δήμο μας 
να γίνει κοινωνός στην ιδέα ίδρυση και λειτουργίας στην πόλη μας Μουσείου 
Φυσικών Επιστημών. 
 Στο Μουσείο αυτό πρόκειται να αναπαρασταθούν τα περισσότερα πειράματα 
τα οποία οδήγησαν στην ανατροπή κυρίαρχων αντιλήψεων και στη διαμόρφωση της 
Επιστημονικής Σκέψης της ανθρωπότητας στο επίπεδο που βρίσκεται σήμερα. Η ιδέα 
αυτή θα βοηθήσει στην πολιτιστική ανάπτυξη της πόλης μας σε πολλαπλά επίπεδα. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 27-10-2000 
εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ με την οποία αυτή ομόφωνα εισηγείται 
θετικά για την ίδρυση και λειτουργία Μουσείου Φυσικών Επιστημών στην πόλη μας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Ζώκος, Καθ.Φυσικός:Η λογική της πρότασης έχει αναπτυχθεί και  υπάρχει 
στα πρακτικά. Σήμερα βρισκόμαστε ήδη στο επόμενο βήμα, που θα  μπορούσε να 
αναπτυχθεί σε 3 μέρη. 
 1)Η επίσημη υιοθεσία της πρότασης από την πόλη της Βέροιας. 
 2)Την εντολή για τη συγκρότηση οργάνου που θα αναλάβει σε επόμενο 
χρονικό διάστημα, να καταθέσει ολοκληρωμένο φάκελο υλοποίησης της πρότασης, 
ώστε να λειτουργεί. 
 3)Παροχή διευκολύνσεων ή τη διαφόρφωση των καταλλήλων συνθηκών για 
την παραγωγικότερη λειτουργία του οργάνου. 
 Σκουμπόπουλος :Την επιστολή του συμπολίτη μας την πήραμε το καλοκαίρι. 
Έκανα πρόταση, προ ημερήσιας διάταξης σε  συμβούλιο του Ιουλίου, να συζητηθεί 
εκτάκτως, για να πάρουμε καταρχήν απόφαση, για την ίδρυση του Μουσείου, η οποία 
δεν έγινε δεκτή τότε, με το αιτιολογικό ότι πρέπει να την επεξεργαστεί η αντίστοιχη 
επιτροπή του Δήμου. Τι επεξεργάστηκε η επιτροπή του Δήμου; Που ήταν η 
δυσκολία; Τι έγινε από τον Ιούλιο μέχρι τώρα; 
 Πρόεδρος :Ζήτησα από την επιτροπή, να έχει συνεργασία με τον κ. Ζώκο. 
 Ουρσουζίδης :Καλέσαμε τον κ. Ζώκο, να μας εξηγήσει τι σκέφτεται να γίνει. 
Πρόκειται για ένα χώρο, όπου θα φιλοξενήσει συγκεκριμένα πειράματα, τα οποία στο 
παρελθόν δημιούργησαν τις προϋποθέσεις για να αναπτυχθεί η κοινωνία μας , οι 
επιστήμες κλπ. και τα οποία θα έχουν τη δυνατότητα να τα επισκέπτονται οι μαθητές 
του Ν.Ημαθίας. 
 Λελεκάκης :Συγκρότηση οργάνου απαιτείται; 
 Δήμαρχος :Μπορεί οποιαδήποτε ιδέα να είναι ρεαλιστική, πρέπει όμως για να 
διευκολυνθεί το Σώμα, να απαντήσουμε σε ορισμένα κρίσιμα ερωτηματικά. 
Απάντηση μέχρι στιγμής έχουμε σ΄ότι αφορά το περιεχόμενο. Η επιτροπή ανάπτυξης, 
μαζί με τον κ. Ζώκο, να δημιουργήσουν μία πρόταση, όπου να λεει τι χώρο 
χρειαζόμαστε, τι εγκαταστάσεις απαιτούνται, που χωροθετείται και αν υπάρχει 
δημόσιο κτίριο. Συμφωνώ να είναι μόνο καταρχήν η απόφαση. Να μην κάνουμε 
ειδική επιτροπή, εκτός εάν κάποιος Σύμβουλος, θέλει να δουλέψει σ΄αυτόν τον τομέα, 
οπότε αποσύρω την πρότασή μου για την επιτροπή ανάπτυξης και να γίνει ειδική 
επιτροπή. 
 Σκουμπόπουλος :Εάν θέλουμε να συνεχίσει το μουσείο, να συστήσουμε ειδική 
επιτροπή, γιατί καμία επιτροπή ανάπτυξης, δεν μπορεί να επεξεργαστεί  ένα τέτοιο 
ειδικό θέμα. Προτείνω να γίνει 7μελή επιτροπή, η οποία να αποτελείται από τον 



πρόεδρο της Επιτροπής Ανάπτυξης, έναν δημ. σύμβουλο και 5 επιστήμονες αυτής της 
ειδικότητας, για να μας φέρουν σε τακτό χρονικό διάστημα, ολοκληρωμένη πρόταση, 
έτσι ώστε να υλοποιήσουμε την ίδρυση του Μουσείου. 
 Ουρσουζίδης :Είναι δύσκολο να συνευρεθούν στις ώρες συνεδρίασης τα 
άτομα αυτά. Κατά συνέπεια, επί της ουσίας, δεν μπορεί να λειτουργήσει η επιτροπή 
ανάπτυξης και να φέρει κάποιο αποτέλεσμα. Προτείνω να συμμετέχω. Ο κ. Ζώκος να 
πάρει πρωτοβουλία και να προτείνει 2-3- συνεργάτες, οι οποίοι θα τον βοηθήσουν για 
να φέρουν εδώ μία πρόταση, έτσι όπως τη ζητάτε. 
 Δήμαρχος :Κ. Ζώκο έχετε πρόταση; 
 Ζώκος :Είναι θέμα αποδοχής από την πόλη. Η πόλη αποδέχεται αυτήν την 
πρόταση. Η επιτροπή να περιλαμβάνει τεχνικούς, οικονομολόγους και νομικούς. 
 Στην επιτροπή να συμμετέχουν και οι κ.κ. Λεοντάκης-φυσικός, Λιόλιος-
διευθυντής του 2ου ΤΕΕ, εγώ, ένας νομικός και ένας αρχιτέκτονας. 
 Δήμαρχος :Υιοθετήσαμε την πρόταση. Στο επόμενο συμβούλιο να έχουμε 
συγκεκριμένη πρόταση. 
 Σκουμπόπουλος :Θα πρέπει να διαθέσουμε ένα χώρο για την επιτροπή και ένα 
συμβολικό κονδύλι για τα πρώτα έξοδα, κομπιούτερ κλπ., εκτός αν τα διαθέτει ο 
Δήμος. 
 Πρόεδρος :Σε επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ, θα οριστεί η 7μελής επιτροπή η 
οποία θ' αποτελείται από 2 μέλη της επιτροπής ανάπτυξης και 5 μέλη που θα 
προταθούν, όπως είπαμε παραπάνω. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 4-8-00 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Δ.Ταχματζίδη. 
2.-Την από 12-6-00 επιστολή του κ. Κ.Ζώκου,φυσικού. 
3.-Την από 27-10-2000 εισήγηση της Επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. 
4.-Τις προτάσεις του Δημάρχου, των δημ. συμβούλων και του κ. Κ.Ζώκου όπως 
αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.-Την ανάγκη ίδρυσης και λειτουργίας στην πόλη μας Μουσείου των Φυσικών 
Επιστημών. 
6.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α)Εγκρίνει κατ΄αρχήν την ίδρυση στη Βέροια Μουσείου των Φυσικών 
Επιστημών. 
 Β)Να συγκροτηθεί 7μελής επιτροπή, τα μέλη της οποίας θα οριστούν σε 
επόμενη συνεδρίαση, αποτελούμενη από : 
1.-Δύο μέλη της Επιτροπής  Ανάπτυξης του Δ.Σ. 
2.-Πέντε μέλη, από τεχνικούς, οικονομολόγους και νομικούς για την υλοποίηση του 
παραπάνω σκοπού. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    571/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Λ. Τάκης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12- 12-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


